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När beräknas Rikshem bygga utlovade 
200 hyreslägenheter i Nacka? 
 

Interpellation av Socialdemokraterna ställd till  kommunstyrelsen ordförande 

 

För några år sedan köpte företaget Rikshem ett stort antal välfärdsfastigheter av Nacka kommun, 
främst skolor och äldreboenden. I överenskommelsen om köpet utfäste sig Rikshem att bygga 200 
hyreslägenheter i Nacka. Med tanke på behovet av hyreslägenheter vill jag få svar på följande frågor: 

 

• När beräknas Rikshem bygga de 200 hyreslägenheterna? 
• Hur bevakar du som ordförande i KS att Rikshem fullföljer sin utfästelse? 
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